

CN 10 - 1281/D
ISSN 2095 - 9206



财经法学

2020年11月15日出版

2020年第6期(总第36期) 双月刊

□ 财经法治热点：聚焦《公司法》修改

公司资本流出与债权人利益保护

——法律路径与选择	刘 燕 王秋豪	3
从公司合同说到组织说：法律行为视角下的公司与公司法	陈 醇	19
股权让与担保的内外关系与权利界分	葛伟军	36

□ 专论

《民法典》遗产管理人制度适用问题研究	王葆蔚 吴云焜	51
《民法典》离婚制度的创新与完善路径	雷巍巍	67
动态体系论在履行费用过高判断中的运用	时明涛	83
客观法与主观权利	[日] 山本隆司 著 王贵松 译	98
药物可及性与安全性的衡量		
——美国临床试验药物拓展使用法律制度评介	宋华琳 刘 炫	112
优先救治决策困境中的合法行为	[德] 卡斯滕·格德 米夏埃尔·库比策尔 弗兰克·萨利格 米夏埃尔·桑比卡基斯 著 郑 童 译	127
“你打你的，我打我的”：非对称性金融制裁反制理论及中美金融脱钩应对	邵 辉 沈 伟	142
《财经法学》2020年总目录		161

LAW AND ECONOMY

No. 6, 2020 (Serial No. 36)

November 15, 2020

- Capital Outflow and Creditor Protection of Company: The Legal Path and Legislative
Policy Choice *Liu Yan Wang Qiu hao* (3)
- From Company Contract Theory to Organization Theory: Company and Company
Law from the Perspective of Legal Act *Chen Chun* (19)
- The Internal and External Relationships and the Rights Demarcation of Equity
Transfer Guarantee *Ge Weijun* (36)
- On the Application of the Regulations about the Estate Administrators in PRC Civil Code
..... *Wang Baoshi Wu Yunying* (51)
- On the Innovation and Improvement of the Divorce System in the Civil Code
..... *Lei Weirwei* (67)
- The Application of Dynamic System Theory in the Judgment of High Performance Cost
..... *Shi Mingtao* (83)
- The Objective Law and Subjective Rights *YAMAMOTO Ryuji Wang Guisong* (98)
- Balance between Drug Accessibility and Safety: An Overview on Expanded Access to
Investigational Drug in U. S. *Song Hualin Liu Xuan* (112)
- Acting Lawfully in the Dilemmatic Triage Decision-making Situation
..... *Karsten Gaede Michael Kubiciel Frank Saliger*
Michael Tsambikakis Zheng Tong (127)
- Asymmetric Financial Sanctions Theory and US-China Financial Decoupling
..... *Shao Hui Shen Wei* (142)
-